
 

 

Kvinnherad Kommune       10.01.2018 

v/ordførar Peder Sjo Slettebø 

5470 Rosendal 

 

 

Tannhelsekontor i indre luten av Kvinnherad 

Ut frå den informasjon som er gitt skal lokalisering av tannhelsetilbodet i Indre luten av Kvinnherad 
opp til ny behandling nå i januar 2018.  

Vi går ut frå at våre argument frå 2015 (sjå vedlegg), vert vurdert like positivt i 2018 som i 2015. 

Eit moment som kjem inn med større tyngde er at frå januar 2018 får vi ei sentralisering av 
institusjonsplassar i Rosendal-området.  

Eit positivt vedtak med klinikk i Rosendal vil gi eit sterkt signal til gamle og unge om at våre politikarar 
tek omsyn til fortid og framtid. Det vil og vera eit signal om at ein held seg til Kommuneplanen med 
mål om  balansert utvikling i kommunen. 

Vi vonar at vår uttale kjem med i saksdokumenta til møtet i januar 2018. 

 

Rosendal Helselag 

Anne Lise Bringedal 

Leiar 

 

Kopi til: Medlemmane i formannskapet 

               Fylkestingsgruppa frå Kvinnherad 

 

 

Vedlegg:   Brev til ordførar dagsett 30.10.2015


